
Referat fra bestyrelsesmøde den 6/10-2014 kl 19.30 

Tilstede:  Per, Rikke, Mads og Dorte  

Afbud:  Anders 

 

Referatet fra 26/5-14 er godkendt 

Siden sidst: 

 Sommerfest: Som altid god og velbesøgt. Det var en god idé med et tema (Hawaii) 

 

Økonomi: 

 Vi vil på generalforsamlingen foreslå at kontingentet fastholdes på de nuværende kr 1.500,- da 

forholdene omkring vejene er uafklarede. 

 

Generalforsamling: 

 Planlægning:  Formanden bestiller mødelokale i InSite og øl/vand 

Formanden kontakter dem der er på valg for at afklare om de ønsker 

genvalg 

 Formanden søger at finde en dirigent før generalforsamlingen 

 Vi mødes den 17/11 og behandler eventuelle indkomne forslag 

 

 Forslag fra bestyrelsen: Vejen betragtes fra kommunens side som overleveret og bestyrelsen  

vurderer, at det ikke er muligt at gøre mere ved den dag.  

Vejen er ikke i den bedste stand.  

Bestyrelsen vil derfor foreslå, at vi hyrer en konsulent til at give en 

professionel vurdering af vejen, dens restlevetid og give et bud på en 

vedligeholdelsesplan der kan forlænge restlevetiden og i øvrigt anvendes 

fremover. (Vejsyn, tilstandsrapport og vedligeholdelsesplan) 

 

Fællesarealet. På havedagen blev det diskuteret hvorledes vi kunne sikre 

at beplantningen forblev som den er nu. Bekymringen gik på, at hvis vi 

bare beskærer og fjerner døde træer og buske uden at genplante, vil der 

til sidst kun være græs på området. På baggrund af denne diskussion 

foreslår bestyrelsen at der med professionel hjælp udarbejdes en 

have/vedligeholdelses-plan på beplantningen. 

Næste møde 17/11-2014 20.00 hos Mads forudsat der er indkommet punkter til generalforsamlingen. 


